


Nyhedsbrev

Generalforsamling, nyheder og digitale
afstemninger

I dette nyhedsbrev er der dels en del nyheder og opdateringer, og samtidig

digitale afstemninger, som ikke er bindende, men  som bruges til at give en

idé hvad stemningen er. De kan findes længere nede.

Dato for generalforsamling - tirsdag den 15. september kl. 18

Vi har fastsat en ny dato for generalforsamling, med den antagelse at det

er muligt at afholde ift. corona anbefalinger (forudsat at regeringen åbner

op for flere end 50 efter 31/8-20). Mere info følger senere i en indkaldelse.

Forslag til generalforsamlingen skal være afleveret senest 1. august

Forslag som skal sendes ud sammen med indkaldelsen skal være afleveret

til bestyrelsen på mail senest den 1. august.



Hvordan kan man stemme til generalforsamlingen?

Ved den kommende generalforsamling kan hvert medlem medbringe

maksimalt 2 fuldmagter. Dvs. man kan stemme for sig selv og 2 andre

(altså 1+2).

Storskrald nedlukkes og afspærres

Det det ikke har vist sig muligt at holde området til storskrald vil dette blive

tømt og lukket for brug. Fremover må man prøve at koordinere storskrald

blandt naboer.

Der er ingen fra bestyrelsen der gider at bruge energi på holde området til

storskrald brugbart, og vi takker Mogens for den indsats han har gjort.

Storskrald området tømmes og lukkes ved førstkommende lejlighed.

Frist for kloakering udskudt til 1. aug 2021

Pga. Corona har vi valgt indtil videre at udskyde fristen for kloakering til 1.

august 2021.

Vandregnskab og aconto vand

Til information så afventer vi stadig vores vandregnskab fra ISTA, og vi har

rykket dem flere gange.

Juster dine a conto vand indbetaling

Der er nogle haveejere der har ønsket at justere deres aconto vand

indbetalinger, da de ved de bruger mere vand end de betaler. Derfor har vi

aftalt med administrationen at man kan justere sine aconto vand

indbetalinger.



Benyt dette spørgeskema for at justere din a conto indbetaling:

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdHutHMaGk8ZyFMmF-ByjU8

WeVAAFDZxjcD_NJjXCMHYlVIEA/viewform

Justeringer indsendes 14. juni 2020.

Arbejdsdage

Da de planlagte arbejdsdage ikke har været mulige at afholde pga. corona

vil der i stedet planlægges noget impulsivt via vores Facebook gruppe. I

første omgang handler det stadig om at rydde alt under halvtaget, samt

rydde Christians skur/værksted.

Hermed endnu en opfordring til at fjerne ting man måtte have stående

under halvtaget, da det ellers en dag vil blive fjernet af og kørt på

lossepladsen.

Flishugger

Vi havde et eksperiment i år med at bestille en flishugger. Det ville

potentielt kunne spare en container til haveaffald, og det vil formentlig

afprøves ifb med haveaffald igen. Hvis det viser sig at det bruges, så vil det

betyde ca. 5000 sparet om året.

Det hvide hus

Dette vil bringes op igen på generalforsamlingen, men den korte udgave er,

at som det ser ud lige pt, så er udgiften til drift og administration af det

hvide hus ikke rentabelt. Samtidig er der ikke nogen i bestyrelsen som

ønsker at varetage en renovation og udlejningsforretning.

https://outbound.mekanisme.com/t/j-l-qijoik-wjlkiidjy-r/
https://outbound.mekanisme.com/t/j-l-qijoik-wjlkiidjy-r/


Det vil formentlig blive vores indstilling at det hvide hus skal rives ned, men

det afhænger af kommunen som vi afventer svar fra. Spørgsmålet er så

hvornår da dette vil være en budgetpost på ca. 250.000. Mere om dette på

generalforsamlingen.

Realkreditlån og BBR registrering

Der har været ønske om at kunne optage realkreditlån, da dette er blevet

gjort muligt for kolonihaver. Efter mange dialoger med Nordea (som er den

eneste bank der pt. har produktet på sine hylder), så er konklusionen at det

er en forudsætning af vores huse BBR registreres.

Da Gladsaxe kommune som udgangspunkt ikke BBR registrerer

haveforeninger, er næste skridt at undersøge om de kan gøre en

undtagelse for vores forening. Fortsættelse følger.

Vi er ved at indhente et tilbud på hvad det vil koste at få BBR registreret

vores forening - så vi ved hvad det ville koste.

Ordensregler og havevandring

Bestyrelsen er i tvivl om hvordan dette skal gøres, da praksis har været

ikke at kigge på højde på træer. Uden klare retningslinjer for dette er det

ikke muligt at administrere.

Du kan nedenfor stemme blandt følgende forslag:

● At vi følger vores regler og beder alle sørge for at træer ikke er
højere end 6m

● At vi indfører en nabo/genbo ordning, hvor høje træer skal
accepteres af naboer



● At vi dropper denne regel helt, og kun holder øje med træer
som kan være til fare for omgivelserne eller som ligger ud mod
offentlig vej

● At man må have max 1 højt træ

Giv din mening til kende ved at stemme på en valgmulighed her:

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf2ugdgpz4LkQS8LUfVh6GlW

BW9SVKmkCaVOhdrKXHERwxUwQ/viewform

Næste havevandring: Vi udskyder havevandring til efter

generalforsamlingen hvor vi er enige hvad man kontrollerer på en

havevandring.

Nedlæg vores halvtag

Der er flere der har foreslået at vi nedlægger vores halvtag da vi ikke rigtig

bruger det, og istedet konvertere det til parkeringsplads. Hvis der er

stemning for det vil da blive en af arbejdsdagene der bruges på dette.

Giv din mening til kende her (forhåndsafstemning)

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSe_F81iC_9pR60yZ8N2baZx1

9s-Xm4DTS644l-qk5fgwS_knw/viewform

Byggeudvalg

Vi kommer til at ændre lidt. Formentlig skal byggesager overleveres på

kontor aftener. Det vender vi tilbage med når vi har en endelig plan.

Kloak, 1 års gennemgang

Vi har ikke følt os godt behandlet af hverken Hartvig Consult eller MJE.

Efter vores 1 års gennemgang er der ikke sket nogen opfølgning som har

https://outbound.mekanisme.com/t/j-l-qijoik-wjlkiidjy-y/
https://outbound.mekanisme.com/t/j-l-qijoik-wjlkiidjy-y/
https://outbound.mekanisme.com/t/j-l-qijoik-wjlkiidjy-j/
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resulteret i konkret handling. Vi overvejer at kontakte en ny rådgiver som

kan gennemgå afleveringsforretningen.

Det var alt for nu.

Mvh Bestyrelsen


